
Strootman: Derby? Nie ma faworyta
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Kevin Strootman wraca ze zgrupowania Holandii po dwóch występach w

wyjściowym składzie. Wczoraj rozegrał 70 minut w wygranym 3-0

pojedynku z Rumunią. Dziś udzielił wywiadu dla Premium Sport. 

Holandia i Włochy nie jadą na Mundial, obydwie zostały wyeliminowany

przez Szwecję. Jak można sobie wyobrazić Mundial bez tych dwóch drużyn?

- To dla mnie dziwne, w Holandii wiemy, że musimy dokonać zmian, aby wrócić na

nasz poziom i również we Włoszech, czytając gazety, widziałem, że mówią to samo.

Znajdujemy się w tej samej sytuacji, musimy pracować i wrócić na nasz poziom.

Co wprowadził Di Francesco do Romy?

- Rozmawiamy o reprezentacji, jutro wrócę i będę myślał o Romie.

Odczucia przed derbami? Wszyscy obcokrajowcy, którzy przychodzą do

Romy, mówią, że derby są pierwszą rzeczą, o której słyszą...

- Przybyłem do Romy 4-5 lat temu, to dla mnie żadna nowość. Jasne derby są

zawsze szczególnym meczem. W tym sezonie zarówno Roma jak i Lazio spisują się

dobrze, to będzie świetny pojedynek. Nie ma faworyta, zobaczymy w sobotę kto

będzie grał lepiej i zdobędzie trzy punkty. 
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